
„TOTUS TUUS MARYJO”! 

 

Drodzy Członkowie Wspólnoty Nieustającego Różańca Świętego! 

Przed nami XVII Piesza Pielgrzymka z Instytutu Św. Rodziny w Łomiankach do Gietrzwałdu. 
Wszystkie szczegóły związane z Pielgrzymką znajdziemy na załączonych ulotkach. 

Zapraszam do udziału w pielgrzymce lub do przyjazdu do Gietrzwałdu w dniu wejścia, to jest 
1 lipca, a zwłaszcza „Duchowych Pielgrzymów”. Szczegółowy program na ulotkach. 

Droga Wspólnoto! Zwracam się z serdeczną prośbą o rozpropagowanie w swoim 
środowisku, w parafii, w rodzinie - sposobu duchowego pielgrzymowania. Zapraszamy także 
całą parafię w towarzyszeniu nam jako duchowych pielgrzymów i by przez siedem dni była   
w kościele modlitwa w intencji rodzin oraz we wszystkich intencjach pielgrzymów i łączących 
się z nami w sposób duchowy. 

Każdy z nas może zachęcić do bycia duchowym pielgrzymem wśród swoich krewnych, 
Wspólnoty, w kręgu różnych znajomych. Niech będzie nas jak najwięcej osób wspólnie 
modlących się w tak bardzo ważnych intencjach. Taka wspólna modlitwa jest potężną bronią 
przeciwko złu oraz darem dla uproszenia Bożych łask. 

Proszę o to, by osoby włączające się do duchowego pielgrzymowania, zgłaszać w miarę 
szybko do pani  Stanisławy: telefon i mail na ulotce. 

Podczas pielgrzymki już od pierwszego dnia rozpoczynamy Nowennę do Matki Bożej Pani 
Gietrzwałdzkiej oraz do Chrystusa Króla Wszechświata. W tym roku 27 czerwca przypada     
146 – ta rocznica rozpoczęcia objawień Matki Bożej w Gietrzwałdzie.  

1 lipca w Gietrzwałdzie po Apelu Maryjnym o godz. 21.00 Wspólnoty Nieustającego 
Różańca Świętego dokonają przed relikwiami Aktu powierzenia się opiece Św. Andrzejowi 
Bobola. Załączam ten Akt. 

I zwracam się do Was jako do Członków Wspólnoty o duchową łączność w Godzinie Apelu 
Maryjnego, by przy zapalonej świecy przed wizerunkami Matki Bożej Gietrzwałdzkiej oraz 
Św. Andrzeja Boboli odczytać u siebie w domu załączony Akt powierzenia.  

* 

Moi Drodzy! Nie ulega wątpliwości, że wchodzimy w coraz trudniejszy i bolesny czas 
oczyszczenia.  

Naszą modlitwą i pokutą wciąż możemy uprosić u Pana Boga złagodzenie kary. Za daleko 
zabrnęliśmy w naszych grzechach. Św. Jan Paweł II zapytany w 1980 r. przez dziennikarzy              
w Fuldzie o trzecią tajemnicę fatimską odpowiedział: 

 „Ze względu na powagę jej treści moi poprzednicy nie opublikowali jej. Zresztą każdemu 
powinno wystarczyć to, co powiem: jeżeli czyta się tam, że oceany zaleją znaczny obszar 
ziemi, a miliony ludzi będą umierać z minuty na minutę – wówczas rzeczywiście nie powinno 
się pragnąć opublikowania Tajemnicy. Wielu pragnie ją znać tylko z ciekawości, dla sensacji, 
zapominając, że znajomość oznacza także odpowiedzialność. Chcą tylko zaspokoić ciekawość, 
lecz jest to niebezpieczne, jeśli równocześnie nie usiłuje się przeciwstawić złu”. I pokazując 
różaniec powiedział: „To jest środek zaradczy przeciw temu złu. Módlcie się; módlcie się i nie 
pytajcie o więcej. Wszystko inne powierzcie Matce Bożej”. Na pytanie: co będzie działo się            
w Kościele? – Jan Paweł II odpowiedział: „Będziemy się musieli wkrótce przygotować na 
wielkie doświadczenia, które mogą nawet domagać się narażenia naszego życia oraz 
poświęcenia się bez reszty Chrystusowi i dla Chrystusa. Może to być złagodzone dzięki naszej 
modlitwie, ale nie może być już odwrócone, ponieważ tylko w ten sposób może nastąpić 
prawdziwe odnowienie Kościoła. Jakże często Kościół odnawiał się przez krew. Nie inaczej 
dokona się to także i tym razem. Obyśmy byli silni, przygotowani i pełni ufności pokładanej 
w Chrystusie i w Jego świętej Matce. Odmawiajmy wiele razy i często Różaniec”. 

 



I jeszcze fragment listu siostry Łucji do o. Augustyna Fuentes z dnia 22 maja 1958 r.:   

„Ojcze, Matka Boża jest bardzo niezadowolona, ponieważ ludzie nie wzięli sobie do serca Jej 
orędzia z 1917 roku. Nie przejęli się nim ani ludzie dobrzy, ani źli. Dobrzy postępują tak jak 
dotychczas i nie przestrzegają norm niebieskich, źli, idąc szeroką drogą zatracenia, nie 
zwracają żadnej uwagi na grożące im kary. Proszę mi wierzyć, Ojcze, że Pan Bóg bardzo 
szybko ukarze świat. Będzie to wielka kara! Niech sobie Ojciec wyobrazi, ile dusz pochłonie 
piekło, jeśli ludzie nie będą się modlić i pokutować. To właśnie jest przyczyną smutku Matki 
Bożej. Ojcze, proszę to wszystkim powtórzyć, że Matka Boża mówiła mi wielokrotnie: 
«Wiele narodów zniknie z oblicza ziemi. Narody bez Boga będą wybranym przez Boga 
biczem, którym ukarze On ludzkość, jeśli my, za sprawą modlitwy i Sakramentów, nie 
otrzymamy łaski ich nawrócenia». 

 

 

Drodzy Członkowie Wspólnoty Nieustającego Różańca Świętego! Nie ustawajmy w naszych 
modlitwach, pokutach i błaganiach. Kto może, niech idzie z nami. Kto nie może z nami pójść 
pieszo, niech się włączy jako duchowy pielgrzym i przyjedzie 1 lipca do Gietrzwałdu. Nocleg 
w szkole na materacu lub na karimacie, koszt za wodę, prąd – na Komitet Rodzicielski 
30,00 zł.  

W Gietrzwałdzie podczas nocnego czuwania będziemy się modlić o świętość życia dla 
naszych kapłanów, pasterzy, o powołania do zgromadzeń zakonnych. Polska musi być bogata 
w świętych kapłanów i pasterzy. W Polsce nie mogą upadać zgromadzenia zakonne, bo brak 
nowych powołań. Walczmy o Polskę świętą i katolicką, o Polskę piękną – bo będzie wierna 
Panu Bogu i Matce Najświętszej; o Polskę, której Bóg będzie błogosławił. 

 

   
    Dlatego noc z 1/2 lipca w Gietrzwałdzie niech będzie  

Nocą Wielkiej Pokuty i błaganiem o Boże Miłosierdzie, 

    Na którą wzywa nas wszystkich Matka Najświętsza Pani Gietrzwałdzka. 

 

Odpowiedzmy na to wezwanie Maryi i zgromadźmy się licznie. Niech będzie to też wielki 
zryw wszystkich Polaków do modlitwy. Bitwę o Polskę, trzymając w naszych dłoniach Święty 
Różaniec, z pomocą Matki Najświętszej możemy wygrać.  

 

Tym czuwaniem rozpoczynamy w Polsce nieustającą wieczystą adorację Najświętszego 
Sakramentu – „Dwadzieścia cztery godziny na dobę” (tak nazwał Papież Benedykt XVI)                  
o uświęcenie Duchowieństwa, o liczne i święte powołania. 

 

Serdecznie pozdrawiam całą Wspólnotę Nieustającego Różańca Świętego. Pozdrawiam 
Księdza Proboszcza – Opiekuna Wspólnoty. Proszę o modlitwę i zapewniam o modlitwie. 
Niech łączy nas Godzina Bożego Miłosierdzia. Polecajmy się w tej Godzinie nawzajem. 

                                                                                                                   Urszula Strynowicz 

 

 

 

Olsztyn – Łomy, dnia 12 czerwca 2023 r. 


